
NAAM VERGADERING:     DATUM:  

WERKGROEP CVRM  21 januari 2024 

NOTULEN VERGADERING:    

 

Aanwezig: Rob, Erwina, Etienne, Leonie, Daphne, Manon en Nicoline  
Afwezig: - 
Notulist: Nicoline   
 
 

  Actie door: 

1.  Opening: 
met de felicitaties voor Manon zich nu gespecialiseerd verpleegkundige geriatrie mag 
noemen. 
 

 
 

2.  
 

Mededelingen en aanvullingen op agenda:  
1. Extra cvrm-overleg wordt ingelast op 1 april a.s. om 11.15 uur 
2. De podcast over de nieuwe NHG-standaard CVRM is door een aantal mensen 

beluisterd; wat opviel was dat er niet in werd vermeld dat de score 2 risico-tabel 
alleen geldt voor personen uit laag-risico landen zoals in de u-prevent wordt 
weergegeven. 

  

 

3.  Geen aanvullingen/vragen over notulen 12-11-24 
 

 

4.  Doelstellingen 2025: 
1.  LDL < 1,8 bij patiënten met HVZ < 70 jaar naar 45% 
2.  implementatie nieuwe CVRM standaard 

 

 
 
 

5.  Voortgang doelstellingen en aandachtspunten: 
1. Het percentage LDL streng gereguleerde stijgt en ligt op koers: 42,8% 
2. Implementatie begint vorm te krijgen maar er zijn nog wel vragen die we in de 

workshop door dr. Waanders beantwoord hopen te krijgen (zie agendapunt 6) 
3. Er is meer aandacht nodig voor administratieve verrichtingen zoals het opnieuw 

aanvinken van de mate van lichaamsbeweging. Geopperd wordt om het 
medicom protocol te koppelen aan VIPLive zodat ook diëtisten en 
fysiotherapeuten dit vinkje kunnen aanpassen. 

4. de ACR is nog steeds niet opgenomen in de indicatoren bij het protocol in 
medicom 

5. de fysiotherapeut merkt op dat de voorlichting over de GLi onvoldoende 
overkomt bij patiënten en dat de belangrijkste voorwaarde is dat de patiënt 
intrinsiek gemotiveerd moet  zijn.  
 

 
 
 
 

POH / Mediis? 
 
 
 

Mediis 
 

Huisarts/POH 

6.  Workshop: 
Bespreken doelstellingen 2025. 
Dr. Waanders (internist) zal de nieuwe NHG-standaard CVRM toelichten. 
De apotheker zal de PCSK9-remmers bespreken; tevens zal hij een leefstijlapotheker 
vragen in het kort iets over deze functie te vertellen. 
De fysiotherapeut zal iets over de GLi in Boskoop vertellen; i.v.m. vakantie van Daphne 
zal dit door Leonie gedaan worden in combinatie met haar bijdrage over voeding en de 
GLP1-ananlogen. 
Vragen die er liggen: 

• het gebruik van de risico-tabel alleen voor patiënten uit laag risico-landen 

• hoe lang moet je Saxenda gebruiken en kan het ook gestopt worden en zo ja, 
hoe? 

 
Rob 
Dr. Waanders 
Etienne 
 
Leonie/Daphne 



• wordt iedereen die Saxenda gebruikt, begeleid door huisarts/poh en een 
diëtiste (dit i.v.m. een eiwitrijk dieet om spierafbraak te voorkomen)? 

 

7.  Terugkoppeling achterban wordt positief ervaren 

• Notulen worden gedeeld 

• Intranet 

• Via overleggen  

 

8.  Rondvraag: 

• Leonie wil (n.a.v. een casus) graag weten of de huisartsen ook op LPA laten 
prikken (wordt door internisten bij afwijkende cijfers geprikt). Nee, dit wordt 
door huisartsen niet gedaan.  

 

 

9.  Volgende CVRM-overleg: 

• is op 1 april om 11.15 uur 
 

 

10.  Afsluiting  
 

 

 

 


